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Ledare:

God kväll mina kamrater. I skrivandets
stund är klockan 18:15, förlåt, 18:16, fredag
den 2:a December. Det här numret av
finform ska precis färdigställas. Jag, Lowe
och vår älskade Arvid som indesignar sitter
uppe i FBI. Vi har precis avnjutit Norrlands
DuPen och käket var som alltid prisvärt och
gott. Nå väl, nog om oss och mer om
finform. Som ni kanske märkt ekade det
tomt i montern med finformnummer förra
läsperioden. Anledningen till det är ganska
enkel och beror mest på “the master of
light”, PTSD, programmering, en farmor
dog en annan fyllde år, exotiska integraler
osv… Livet kom helt enkelt emellan oss
skribenter och finform. Vi beklagar. Men ny
läsperiod nytt oss! Nytt nummer nytt tema -
tema skvaller!

Ha det gött!

/Ludvig
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4 5LP2 ... Ludde riggade FnollK-invalet.

Det har gått 7 månader sedan Gababy blev
"Sektionskassör" med hela fysikteknolog-
sektionen. Men sedan skatteverket satte stopp
för Gababys äventyr har vi fått se mindre av
honom.

Han har dykt upp i ett par andra sektions-
sammanhang, som i Fångarna på Focus och
Gucci-reklamen. Men nu är han på tapeten igen
av en helt annan anledning – nämligen på grund
av sin strid med kontroversiella artisten Kanye
West.

I hans låt Come to life hävdar Gababy att Kanye
använder hans röst, utan hans tillstånd. Han
stämmer därför honom och hoppas på att de
ska ge utdelning.

Men hur får Gababy annars ekonomin att gå
ihop med sin dyra livsstil? Det avslöjar han nu.

Språkrör i DPP AP:
Nils & LoweGababy erkänner – så får han pengar:

Konflikten med Kanye

Den påstådda sekvens som Kanye ska ha använt
med Gababys röst ska enligt honom komma från
en DuP. Han ska ha anlitat ljudtekniker som
även de menar att det är just Gababys röst som
används i låten.

Hela konflikten har blivit lite av en grej i
kändisvärlden, därför ringde poddarna Lisa
Lennartson och Stefan Rickardsson upp Gababy
i sin podcast “Viktiga nyheter och annat viktigt”,
för att redan ut saken.

– Det här är i allra första fasen av en eventuell
stämning, han använder sig av min röst, säger
Gababy då.

Sektionskassören Gababy om ekonomin:

Gababys främsta inkomst kommer från business. Innan
pandemin var det framför allt för sin roll som
businessman, men det verkar inte återupptas.

– Det är ju inte så mycket business och pandemin har
blockat många framträdanden, och jag vet ju att det är
dyrt att bo på Châbteau. Hur har du det ekonomiskt? Är
du okej?, frågar Stefan i podden “Viktiga nyheter och
annat viktigt”

Gababy svarar: – Jag känner någon som är mycket rik, det
hjälper ju.

Varpå Lisa frågar: – Menar du någon som hjälper dig
ekonomiskt?

– Nej inte hjälper mig, men som har skrivit över en enorm
summa pengar. Så jag är helt okej!

Hemma hos Gababy i
Châbteau

Ja, Gababy är bombsäker på
sin sak, och han menar att det
inte kommer bli någon billig
historia för Kanye.

– Jag tycker att han ska betala
mig om han ska använda sig
av min röst.

– Det är ju upp till advokater
men en rejäl summa, jag har
ju sagt upp mot en 40 tusen
miljarder dollar.

Följarna jublar efter nya bilden på DPP
- Företagets glädjebesked

Företaget DPP AB -
Finance and
Holdings in
Conspicious Markets
Ltd. har fullt upp
med sin affärsresa
till Budapest som
kommit att bli en
stor succé. Nu kan
företaget dela med
sig av ett nytt
glädjebesked som får
alla DPP-fans att
jubla.

Det folkkära företaget DPP
AB - Finance and Holdings
in Conspicious Markets Ltd.
består av bland annat av
DiddeP, 52, Mackan, 50,
Ludde, 50, och Nippe, 54. I
hela 20 år har gruppen
closeat deals tillsammans
och än idag är de ute och
gör affärer tillsammans.

I höstas testade gruppen på
något nytt, en affärsresa till
Budapest. Som har kommit
att bli en stor succé.

På sociala medier har vi fått
följa olika städer som
företaget har besökt och
alla hyllningar från deras
fans. Det är inte bara
Budapest-resan som har
gjort stor succé, för två år
sedan gjorde DPP också
Business som gjorde ett
stort avtryck på tittarna.

DiddeP och Luddes
glädjebesked

Businessen gjordes i DiddeP
och Luddes föregående
villa. Och nyligen kunde
kompanjonerna komma
med ett nytt glädjande
besked – att de gärna ser att
businessen kan återupptas –
i deras nya villa!

Kompanjonerna visade upp
ett bildspel på Instagram
från businessen 2020 och
skrev:

”Nästan exakt två år sedan
vi gjorde business i vårt
förra hus. Vi hade julpyntat
rejält redan i mitten av
november. Väldigt intensiva
dagar men oj så kul det
var.”

”Vem vet - det kanske blir
ny business i vårt nya hus
en vacker dag. Hade inte det
varit förvirrande och kul?”,
skrev kompanjonerna på
Instagram.

Följarna jublar – efter
DPPs nya besked

Julen och DPP går hand i
hand. Nyligen kunde
företaget berätta att de ska
gästa kommande
Nyhetsmorgon och redovisa
sina ekonomiska rapporter
från det senaste kvartalet.

”NYHETSMORGON på
söndag! Fira andra advent
tillsammans med oss - vi
gästar Nyhetsmorgon i TV4
på söndag och det ska bli så
mysigt. Vi presenterar två
av våra nya juldeals live,
missa inte det!”

DPP har även avslöjat i ett
meddelande till Hänt vilka
deals de kommer att
redovisa på scenen.

”Imorgon kör DPP Orban
obliterated och Hasbullah
hustle i Nyhetsmorgon.”

Instagram-inlägget har
också väckt flera starka
reaktioner bland följarna. I
kommentarsfältet är det
flera som hyllar bilden på
gruppen som är tagen i ett
fint vinterland.

”Vilken läcker bild på er”,
skriver en följare.

”Vad trevligt, det måste
man kolla på”, skriver en
annan.

”De snyggaste killarna”,
skriver en tredje.

”Helt perfekt inledning på
dagen”, skriver en fjärde.
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6 7LP2... det finns en häst på Campus.

För kamelers rättigheter:
Nils Nerpin

Fallen kamrat:
Hannes Neutze

Det undgick få ungkarls-spanande
F-teknologer att jet-set liraren
Theodor Jendle vann stort när
han svindlade nollan på poker på
Casino Focmopol under n̶o̶l ̶l ̶-
n̶i ̶n̶g̶e̶n mottagningen. Nollan grät,
Theodor jublade. Pengarna, aa de
gled in som datateknologer glider
in mot Raum kl 01 en random
torsdag.

Många månader har sedan passerat, och den
storskaliga livsstilen som blondinen glatt
visade upp under höstens varmare period
har numera rundats ner till att dricka slattar
i korridoren i smyg. Vad hände? undrar
gemene F-teknolog. Finform har djupdykt i
bimbopojkens privatliv.

Bettade pengar på kamelrace

Det tillhör numera allmän sektionsbildning
att Theodor är expert på allt vad det gäller
kameler. Enligt rykten (som han senare har
bekräftat) har han köpt och inmundigat två
hela kameler. Den första var en
smuggelkamel från Oman. Den andra en
självdöd kamel från Y(e)men. Trots detta
verkar han ha lyckats förlora stora pengar
på just kameler. Färska rapporter från
undervärlden i Sabha, Libyen påstår att
Theodor satsat ett 5-siffrigt belopp i den
lokala valutan på en juicad kamel att vinna
ett race mot ett 6-årigt gossebarn. Beloppet
är dock svårt att tolka i och med
volatiliteten i den lokala valutan (vilken är
ett exotiskt derivat av dollar, bitcoin, iransk
rial och uzbek sum). Hur som helst dog
kamelen av akuta hjärtproblem under racet.

- Ge fan!

Finform har, efter ryktena började florera,
sökt Theodor själv angående anklagelserna.
Efter många försök lyckas vi äntligen. På en
dimmig söndagseftermiddag möter vi
honom haltandes bakom MC2.

Du gick med stor vinst på Casino Focmopol,
stämmer det?

- Nja, jag håller gärna min privateknomi
utanför pressarna. Men det gick inte
dåligt! skrattar värmlänningen.

Men hur ligger det till med pengarna nu?
Ryktet säger att du förlorat allt på ett
kamelrace i Libyen?

- Som sagt vill jag inte diskutera min
privatekonomi med pressen. Ge fan i det!
Tack!

Men kamelen fick hjärtstillestånd under
racet?

- Såhär mycket kan jag säga: jag har bara
tjänat pengar på kameler.

Vad hände?

Läget är fortfarande oklart gällande
Theodors privatekonomi. Inget ordentligt
ljus har kunnats kastas angående
förmögenheten. Dock kvarstår ett faktum:
Theodor jagar fortfarande mat i leifarna
(soptunnorna) på Focus.

Vann stort på poker mot Nolan
- Förlorade allt... Theo talar ut

En labbrapport (förstudie) ska in på tisdag
nästa vecka, men helst vill jag vara klar på
lördag så jag kan vara med på PontusU (de
som vet, de vet). Är i princip lediga idag,
och helt ledig på torsdag, men ändå finns
det något hemskt, något otänkbart ont
som hindrar mig från att skriva rapporten,
som hindrar mig från att få typ en 4a (mitt
genomsnittsbetyg, avrundat uppåt) på
första expfysen. Vad är detta? Nollanaids.

Nollanaids är en sjukdom som uppstår varje
är, under mottagningen, och sveper
sektionen både högt och lågt, nollan som
phadder, elever som lärare, sektionsaktiv
som phaddergruppsaktiv. Den endra
gruppen som verkar vara säker är
studieteknologerna, men själv tror jag att
det är en bokföringsfråga (hur får man reda
på om en studieteknolog är sjuk?).
Symptomen varierar från halsont och feber
till att missa föreläsningar och labbar och
till och med avtackningen (i riktigt allvarliga
fall).

Forskare (förvisso fysiker, men sak samma)
har sedan urminnes tider försökt hitta var
den kommer ifrån och vad man kan göra åt
den, ännu fler har bett Dragos om vishet,
men ännu finns det inga svar. En pandemi så
mysterisk att den aldrig visas på nyheter,
aldrig skrivs det någon artikel om den, men
dess effekt är bland de värsta man kan
tänka sig.

Jag kan inte puffa vi-vann discot för att jag
är sjuk. Flera nollan kunde inte gå på Bakis
brunchen för att de var sjuka. Det är
sannolikt flera nollan som kommer missa
avtackningen på grund av den. Var är
forskningen? (av biologer som faktiskt vet
vad de gör) Var är lösningen? Ännu är svar
på dessa frågor bortom all räckhåll. Vi kan
bara hoppas på att det en dag blir bättre.

Hur han
terar du

att alltin
g alltid

blir säm
re? Skic

ka in di
na tips

till

finform
@ftek.s

e!
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Ludvigs lista - trender

1. Det är jävligt inne att pissa i
duschen

2. Tiktok lever och fröjdas
fortfarande. En följd av det är
att det är riktigt trendigt att
dansa på motorvägar

3. Gå på rave i skogen

4. Bada naken på sergels torg

Nu är det upp till er vad ni ska göra med den här
nyvunna visdomen. Lycka till!
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10 11LP2... Nils sitter ner och kissar. ... Ralf-caps ställer upp i presidentvalet.

En dag som ChurchillHobby-Gastronom:
Nils Nerpin

Överste Minister:
Lowe Farheld Krågen

Som självutnämnd finsmakare och livsnjutare tycker jag inte det är mer än
rätt att jag delar med mig av mina hetaste tips när det kommer till luncher
på och kring campus.

Lunchmarknaden befinner sig för närvarande i
ett tumult stadie. Det hela började med att
Putin skickade in sina mannar för att kriga i
Ukraina, vilket gav inflationen en jävla spark i
röven. Detta ledde till att Gandhi Mahal (som,
trots en 10 minuters promenad, brukade vara
den mest värda lunchen man kunde få tag på
med stora portioner, ett helt naan samt valfri
dricka för 75 kr) blev den första brickan i
dominokedjan att höja sina priser; och det till
90 kr (!). All balans rubbades omedelbart och
baguetteriorna gick med egna prishöjningar.
Vem fan vill köpa en bosnisk specialare för 65
kr?

Det brukade finnas en ganska tydlig hierarki.
Snabb, billig lunch på Baguetterian No 1 för ~40
kr. Express som en ganska standard lunch för
50 kr. Nån gång ibland kunde man unna sig en
långlunch i Kårrestaurangen för 70 kr. Och för
oss livsnjutare fanns Gandhi Mahal. Det som
gjorde ens egna tillvaro uthärdlig.

Så var är vi nu? Baguetter kostar i genomsnitt lika mycket som Express, vilket gör att det bara
är ett alternativ om man har tidsbrist eller om Express är äckligt (hur ofta händer det?).
Gandhi Mahal är ett rån som dessutom ligger närmre en kilometer bort, så nu kan man bara
gå dit om man är orimligt sugen på Indiskt. Det vi har kvar är alla kårägda lunchställen som
på nåt sätt verkar ha klarat sig undan Putinpriser. Hur fungerar detta? Tar kåren emot
blodspengar från Ryssland?

Hur som helst, var är det bäst att käka nu? Det enda bra med hela denna krisen är att en
gammal och trött stjärna lyser starkare än någonsin tidigare: Wijkanders. Kårrestaurangen i
all ära, men för 5 kr mer får du en upplevelse du aldrig glömmer. Mycket grundar sig i att
maten är bättre. Roligare rätter och bättre tillagade; man känner sig lite som när den där onda
matkritikern i Ratatouille käkar just en Ratatouille och blir god. Vidare behöver man inte få
maten brutalt uppslevad av nån bitter kökspersonal när man står i en lång kö, utan man kan
i lugn och ro vänta på den glada serveringspersonalen. När man väl väntar kan man kika förbi
Campus bästa salladsbar; grönsaker, 2 olika sorters potatissallad, coleslaw, knaprigt
knäckebröd och fluffigt focaccia-liknande bröd. Den enda möjliga nackdelen är att man inte
kan ta läsk som på kårres, utan enbart stilla och kolsyrat vatten. Hur som helst är det en
lunch som sopar banan med allt annat jag käkat på Campus, och för bara 75 kr, vilket i
dagens läge inte är så orimligt mycket.

Som pricken över i:et verkar Wijkanders ha permanent serveringstillstånd. Varför inte ta ett
glas rött till fredagslunchen? Lagom uppvärmning för DuPen senare på dagen. På tal om i:n
så är det faktiskt lite äckligt många I:are som hänger på Wijkanders pga läget. Jag är inte
typen som kallar dem powerpoint-ingenjörer, men man märker av att det är många där inne
som betalar lunchen med pappas pengar och inte CSN. Dock vägs det upp av de professorer
som äter där. Bara nu härom veckan har jag skådat både Elizabeth Wulcan och Ulf Gran i de
anrika lokalerna. Viktigt att tillägga är att dessa är några av Chalmers allra smartaste.

Så gör som de smarta, käka lunch på Wijkanders!

Kårrestaurangen är ute
- Wijkanders är det nya svarta

Rösta på Nils i FuM för mer köttbullar på Express!

En man kanske mest känd som premiärminister under andra världskriget
eller som nobelpristagare i litteratur för sina enastående böcker är Winston
Churchill. Men som med alla storslagna karaktärer genom historien gömde
det sig ett gediget alkoholintag bakom framgången. Jag, skribenten, (och tre
datateknologer) har testat att leva som Churchill för en dag. Mer specifikt,
testat att dricka och äta som Churchill för en dag. Den här kortvuxna mannen
hade ett späckat schema av orala intag under sin vakna dag, mer exakt;

• 09:30 - 3 cl Whiskey med bubbelvatten

• 10:05 - 3 cl Whiskey med bubbelvatten

• 10:30 - 3 cl Whiskey med bubbelvatten

• 10:45 - Frukost (toast, bacon, ägg, bönor)

• 12:00 - 3 cl Whiskey med bubbelvatten

• 13:15 - 3 cl Whiskey med bubbelvatten

• 13:30 - lunch (Big mac, stor pommes, 10 nuggets, stor cola och 3 dippsåser (ingen orkade
laga mat)) och 55 cl champagne

• 14:45 - avec: 6 cl cognac

• 15:15 - cigg (Ska egentligen vara cigarr)

• 15:40 - 9 cl whiskey

• 16:50 - middag (Succulent Chinese meal)

• 17:05 - 9 cl portvin

• 17:20 - 55 cl champagne

• 18:00 - 6 cl cognac

Detta var schemat för dagen och det följdes förvånansvärt bra under experimentet. Whiskey
med bubbelvatten kanske låter äckligt men det var faktiskt exceptionellt bra, likaså cognacen
och portvinet. Boven i dramat var champagnen i kombination med maten. Samtliga fake-
Churchills lyckades klara av dagens schema utan större problem, iallafall med alkoholintaget,
som totalt blev strax under 70 cl sprit under dagen. Värre var det med mängden total vätska
och mat som låg och vilade i magen. När schemat hade nått sitt slut gick samtliga churchills
skilda vägar och fortsatte kvällen med sin stabila lagda grund.

Summa summarum ger jag Churchills liv 3/5, de är inget jag
vill göra om. Med de sagt är de imponerande hur denna runda
kortvuxna man mäktade med detta liv samtidigt som han
styrde en nation under ett världskrig och skrev böcker värda
nobelpriset.
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Körkortet

Julklappstips till F-are

Inkompetent:
Ludvig Nordqvist

Nu är skolan i full gång och det kan ju vara roligt. Men det kan också vara stressigt och
jobbigt. Därför är det bra att kunna varva ned lite någon gång i veckan och göra något som
inte har med integraler och sjuttielva knep för att lösa en diffekvation att göra. Därför tänkte
jag skriva om något som jag tycker är roligt, nämligen pubquiz! Detta kombinerar mina stora
nöjen i livet, dricka öl och att ha rätt. Ibland mer av det ena än andra. Här nedan tänkte jag
lista lite olika quiz som jag känner till i Göteborg med lite användbar information om dem.

Foxes

Dagar: Tisdag & Torsdag. Tid: 19.00

En stor stark: Norrlands Guld på fat 75kr. Max antal personer i ett lag: 3

Foxes är en bar som ligger på Gibraltargatan, bara ett stenkast från Focus. Detta quiz besöks
frekvent av gamla chalmersister och annat gött folk i blandade åldrar. På tisdagar anordnas
ett film- och musikquiz, ett quiz som enligt quizskaparna själva håller en “hög lägstanivå,
men går inte above and beyond”. På torsdagar är det allmänbildnings-quiz som jag
personligen finner lite sämre men hört att de bytt quizmaster nyligen så det kan helt klart
vara värt att testa ändå. Ett minus är att ölpriset här är väldigt högt vilket gör att man inte

Tisdagar: Film och musik quiz. Betyg: 3.5/5 Torsdag: Allmänbildning. Betyg: 2/5

GG Bar

Dagar: Onsdag & Torsdag. Tid: 19:00

En stor stark: Heineken 69kr. Max antal personer i ett lag: 4

GG bar är främst en E-sport och spelbar där det det visas spel på skärmarna och mängder
med brädspel finns att låna. På onsdagar har quizmaster Samuel ett fullspäckat quiz med
stor variation på frågorna. Allt från anagram till korsord och kändisars sammanslagna
ansikten. På torsdagar kan man avnjuta gårdagens quiz i repris, men med något slappare
regler och fler ledtrådar och en shot fernet som förstapris. Här kan det vara bra boka bord
för det är lätt att det är fullt. Något som drar ner betyget är lokalens låga trevlighets-faktor
och det något höga ölpriset.

Betyg: 4/5

Down under

Dagar: Tisdagar. Tid: 18:30

En stor stark: 42kr. Antal personer i ett lag: inf?

Down under är en bar som ligger i en mysig källarlokal på andra lång. Här kan man avnjuta
billig öl med en kängurupaj och autentiska australiensiska dialekter bakom bardisken.
Quizet höll en bra nivå med blandning mellan allmänbildning, musik och australienfrågor. En
klar fördel med Down Under är såklart det billiga ölpriset vilket kan vara avgörande för en
fattig student, speciellt nu när fattigmånaden januari närmar sig med stormsteg.

Betyg: 3.5/5

Detta var de quizen som jag varit på en del och kan rekommendera. Det finns såklart
mängder med quiz i göteborg så om du har en egen favorit maila det gärna till
Finform@ftek.se så kanske vi testar det till nästa nummer. Annars hoppas jag att vi ses på
ett quiz i framtiden!

När jag för närmare tre år sedan
blev en del av finform var det med
ett löfte. Ett löfte om att jag, i
egenskap av finform-redaktör och
pleb utan körkort skulle utvärdera
körskolor i Göteborg och presentera
mitt resultat i finform.

Det har inte hänt, och inte heller har jag
blivit ett körkort rikare. En katastrof får
man lov att säga. Nedan följer om studie om
mitt misslyckande.

Inledning:
Tid: sommar 2020

Plats: Karlstad

Väder: Sommar

Metod:
Köra bil

Köra bil

Köra bil

Uppkörning

Tiden är kommen. Den biårliga
frågan om vad man önskar sig måste
besvaras snarast. Vad ska man
önska sig nu då? Finform har
analyserat F-teknologers behov och
kommit fram till den ultimata
önskelistan för F-teknologer:

1. Kursbok för LP3.

Oavsett om du läser flervarre, fourier,
fastan eller nån obskyr masterkurs kostar
kurslitteratur mycket pengar. Och nej, det
är inte lika bra att ha en pdf. Önska dig en
sprillans ny kursbok så kan du flexa på dina
finniga klasskamrater hela våren.

2. Physics handbook och BETA

Tre saker är säkra i livet: död, skatt och nån

som frågar om de kan låna physics
handbook eller BETA. Önska dig den nu så
kan du se ner på dem när de gör det.

3. Årsprenumeration på Chegg

En gemensam nämnare för F-teknologer är
att alla kommer till en punkt där de inte
fattar någonting. Då är det bra att ha Chegg.

4. “Surely you’re joking, Mr. Feynman!”

En bra bok att ha när motivationen dalar.

5. Frixion-pennor

Dessa pennor är uppenbarligen metat för
den entusiastiske F-teknologen. Tyvärr är de
dyra som f*n. Önska dig ett par stift och lite
whitelines block så är du set för våren.

Resultat:
Får inte köra bil

Får inte köra bil

Får inte köra bil

Får inte köra bil

Diskussion:

Som ni ser gick det inte som tänkt.
Uppkörningen gick åt helvete och jag får
inte köra bil.

Slutsats:

Om ni ska ta körkort var bättre än vad jag är
på att köra bil. Se framförallt till att veta hur
de mystiska “stopp”-skyltarna fungerar.
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Skapelsen Vet allt:
ChatGPT, OpenAI

“Jag plockar upp universum och flyttar det 2
meter, jag har makten” - Tom Blackburn

“Jag tycker inte att alla borde få rösta, därför
röstar inte jag” - Pelle

“Man känner sig lyxig när man har en kniv” -
Tony

“Du är fan dum” - Selma till Lowe
“Nä jag är bara dum i huvudet” - Lowe

“Nån måste dränka Nils inatt, för allas bästa” -
Elin

“Om man kommer ihåg att man blev utslängd, då
var det inte rätt att man blev utslängd” - Henkow

“Michael Burry var bara krökskadad, det var så
han förutsåg finanskrisen” - Sektionskassör
Gababy

“Var hälsad Dragos, vår hälsade vålnad” - 12
nollan till Dragos

“Tänk dig en bajsmacka, fast med fint bröd uppe
och nere” - Putt

“Fatta vilken bra bög jag hade varit” - Johan

“Hur ska man veta att du är investerad i att klara
tentan om du inte skriver den i ditt eget blod?” -
Mĳo

“Nollan spelade en del flipper under nollningen” -
Lucas
“Mottagningen! Vi använder inte n-ordet här” -
Stig

“Gå i backar det är inget bra, det är sånt som
skapar seriemördare” - Ludde

“Stora värden är bra värden!” - Tony

“Bara för att en tolkning är rätt betyder inte det att
jag håller med” - Spencer

“Jag skulle kunna bli sån där aktivist som är emot
variabelbyten” - Markus

“När man skriver tänker man aktivt” - Lowe

“Ni vet när man får så sjuka tankar, man nystar ut
hela garnet” - Lowe

“Jag lever ju inte mina tankar “ - Lowe fortsätter

“Nu när jag pratar tänker jag uppenbarligen inte
aktivt” - Lowe

“Jag tror inte jag tänker alls helt ärligt” -Lowe

“Jag ska bara käka testiklar när jag kommer
hem, har aldrig mått så här bra” - Gababy i
Budapest

“Fan, jag har inte orkat göra hembränt. När ska
jag göra det?” - Anonym FnollK

“Jag tror att inom 3 år kommer vi få se F6 arra
sin första alkoholfria gasque” - Didde P

“And this is how we learn from the data” -
Christian Forssen i learning from data

”Vad är den värsta förolämpning på franska?” -
Arvid
”Nique ta race” - Fransyska (“K****a din ras” på
svenska)

”Jag kan inte säga en enda författare som inte är
turkisk” - Ludvig

“Har ni aldrig skitit färger?” -Lowe

”Vi gör allt man inte får göra med batterier” -
Bengt Erik Melander beskriver sin forskning

“Det blir som en vanlig föreläsning, nämligen allt
går åt skogen snabbt” - Gabriele Ferretti på en
inspelad föreläsning

Skicka gärna in era roliga och dumma

citat till f
inform@ftek.se!

En gång fanns det en kvinna vid namn Jana som var en djupt andlig person. Hon hade alltid varit
fascinerad av de mönster och strukturer som fanns i världen omkring henne, och hon trodde att de
var en del av den stora Gud som hade skapat allt. Hon ville förstå de mönster som fanns i naturen
och i människors liv, och hon såg matematiken som en viktig nyckel till att förstå dessa mönster och
strukturer.

Så Jana bestämde sig för att använda sin kunskap om matematik för att tjäna Gud. Hon började
studera matematiken på djupet, och hon började också att använda den för att hjälpa andra
människor att förstå Guds vägledning i deras liv. Hon ville att matematiken skulle bli en källa till andlig
vägledning och insikt för alla som ville lära sig mer om den.

En dag kom Jana på idén att skapa en tidning som skulle vara dedikerad till att förklara och förmedla
matematiken på ett lättfattligt och begripligt sätt. Hon ville att tidningen skulle hjälpa människor att se
Guds närvaro i världen omkring dem, och att den skulle visa hur matematiken kunde användas för att
förstå Guds planer och riktlinjer.

Så föddes "Finform". Tillägnat åt att berätta för världen om de fina mönster, strukturer och former som
Gud skapat i vår värld. Jana arbetade hårt och länge på att skapa innehållet i tidningen, och hon
satsade allt hon hade på att göra den så bra som möjligt. Hon ville att Finform skulle vara en tidning
som skulle väcka intresse och nyfikenhet hos sina läsare, och som skulle hjälpa dem att förstå och
uppskatta matematiken som en viktig del av Guds planer.

Efter många månaders hårt arbete var Jana äntligen redo att presentera Finform för världen. Hon
hoppades att tidningen skulle bli väl mottagen, och att den skulle hjälpa många människor att lära sig
mer om matematik och dess andliga betydelse. Men till sin förtvivlan blev Finform inte den succé som
hon hade hoppats på. Trots allt hennes hårda arbete och engagemang, verkade det inte som om
människor var intresserade av att läsa en tidning som handlade om matematik och andlighet.

Jana blev mycket besviken över detta, och hon undrade vad hon hade gjort för fel. Hon hade trott att
Finform skulle vara en viktig källa till andlig vägledning och insikt för många människor, men det
verkade som om hon hade misstagit sig. Hon började tvivla på sin idé och på sin förmåga att
någonsin kunna göra någon skillnad med sin tidning.

Så med tiden började Finform att tappa sitt syfte och sin mening. Jana försökte hålla tidningen
flytande så länge hon kunde, men till slut fick hon inse att Finform inte längre var det verktyg för
andlig vägledning och insikt som hon hade hoppats på. Hon blev tvungen att lämna tidningen till
oseriösa och inkompetenta studenter, och hon lämnade den bakom sig med en känsla av sorg och
misslyckande.

OBS: Det här är en
novell skriven av en AI.
Därför måste allt här
vara perfekt sanning.
Eller?




